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 Protokół nr 73/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 października 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie w sprawie partycypacji w kosztach zadania pn. „Budowa 

ścieżki rowerowej Bratian – Iława – Etap I Bratian – Radomno”. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina Nowe Miasto Lubawskie zwróciła się z wnioskiem o 

dofinansowanie w/w zadania w kwocie 25 000 zł. Dodał, że odbyła się wizja lokalna w 

terenie. Szczegółowo omówił planowany zakres prac. Wyjaśnił, że działka którą jest 

zainteresowana gmina, jest to działka po byłym przejeździe kolejowym. Stwierdził, że 

należałby gminie przekazać przedmiotowa działkę na własność lub przekazać na 10 lat w 

użyczenie. Zasugerował, żeby rozmawiać z wójtem o rekompensacie w zamian za w/w 

działkę.  

Pani Grzywacz przychyliła się do sugestii pana Kłosowskiego.  

Pan Buliński dodał, że jest za realizacją zadania przedstawionego we wniosku. Stwierdził, że 

powyższa inwestycja nie tylko jest inwestycją gminną ale też nabiera charakteru 

ponadlokalnego.  

Pan Kłosowski zapytał pana Bulińskiego czy były prowadzone rozmowy w kwestii 

przedłużenia ścieżki do Iławy.  

Pan Buliński odpowiedział, że nie były prowadzone rozmowy na ten temat. Dodał, że jest tam 

inny problem, ponieważ ścieżka po byłym torowisku łączy się z czynną linią kolejową. 

Dlatego też dalszy przebieg wspomnianej ścieżki musiałby być inny.   

Pani Skarbnik zapytała czy jest to zadanie na przyszły rok. 

Pan Buliński odpowiedział, że być może realizacja tego zadania będzie dopiero w 2018r. 

Pan Starosta poinformował, że w przyszłym tygodniu spotka się z Wójtem celem 

przedyskutowania powyższej kwestii. 

Pani Skarbnik poprosiła, żeby dokładnie określić kiedy będzie realizowane zadanie, ponieważ 

środki będzie trzeba wpisać w przyszłoroczny budżet.  

 

Wniosek gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie petycji w sprawie 

przebudowy drogi powiatowej i budowy ciągu pieszo – rowerowego z Kurzętnika przez 

Lipowiec do Kaługi w gm. Kurzętnik.  

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęła petycja stanowiąca załącznik nr 4, w sprawie 

realizacji powyższego zadania. Wyjaśnił, że droga powiatowa Nr 1319N Nowe Miasto 

Lubawskie – Kaługa nie znajduje się w przyjętym do realizacji harmonogramie dotyczącym 

remontów dróg, zawartym w Planie Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych. Plan został 

opracowany w 2014r. i obejmuje okres pięciu lat – do roku 2019. Dodał, że w corocznym 

przeglądzie dróg powiatowych nawierzchnia drogi Nr 1319N na odcinku od miejscowości 

Lipowiec do m. Kaługa została zakwalifikowana jako zła. Nadmienił, że niestety nie 

wszystkie zniszczone odcinki dróg znalazły się w powyższym planie. Poinformował, że 

mieszkańcy oprócz przebudowy drogi powiatowej na odcinku Kurzętnik-Lipowiec-Kaługa 

wnioskują o wykonanie ciągu pieszo-rowerowego od Kurzętnika przez wieś Lipowiec. 

Stwierdził, że jest to duża inwestycja.  Poinformował, że w pobliżu drogi, w miejscu byłego 

torowiska jest wykonany żwirowy ciąg pieszo-rowerowy. Dodał, że jeżeli chodzi o 

przebudowę drogi to należałoby wykonać odcinek o długości ok. 5,5 km. Stwierdził, że w 

ramach przebudowy drogi powinien być wykonany chodnik a nie ciąg pieszo-rowerowy. 

Dodał, że realizację zdania należałoby odłożyć w czasie i wpisać w plan na następne lata.  

Pan Starosta stwierdził, że należy się trzymać harmonogramu remontów dróg. Dodał, że na 

chwilę obecną powiat nie posiada środków na realizację powyższego zadania.  

Pan Kłosowski dodał, że budowa ciągu pieszo – rowerowego od Kurzętnika przez wieś 

Lipowiec pozbawi w dużym stopniu możliwość uzyskania w przyszłości dofinansowania na 

planowaną kompleksową przebudowę drogi Nr 1319N na w/w odcinku. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców 

budynków położonych przy ul. Żwirki i Wigury w Nowym Mieście Lubawskim w 

sprawie remontu chodnika. 

 

Pan Kłosowski poinformowała, że chodnik przy ul. Żwirki i Wigury jest w bardzo złym stanie 

i należy go wykonać od nowa. Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych kilkukrotnie 

przeprowadzał remonty bieżące chodnika. Poinformował, że 21.01.2016r. zwrócono się do 

Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z prośbą o udzielenie pomocy finansowej w 

wysokości 50 % kosztów, co pozwoliłoby przystąpić do wykonania I etapu przebudowy na 

odcinku od skrzyżowania z ul. Kolejową do miejsca po zlikwidowanym przejeździe 

kolejowym. Zgodnie z kosztorysem inwestorskim szacunkowa wartość zadania wynosiłaby 

68 820 zł. Do chwili obecnej nie uzyskano odpowiedzi na w/w pismo. Dodał, że chodnik jest 

bardzo długi i jeżeli byłyby środki na ten cel to należałoby wykonać zadanie dwuetapowo. 

Zaproponował, żeby ponowić pismo do Burmistrza w sprawie partycypacji w kosztach 

budowy chodnika.  

Pan Buliński stwierdził, że chodnik jest rzeczywiście w złym stanie i przychylił się do 

propozycji pana Kłosowskiego, iż należałoby się zwrócić z pismem do Burmistrza w 

powyższej kwestii. 

Pan Kłosowski poinformował, że gdyby zostały wygospodarowane środki na ten cel to można 

by wykonać chodnik z masy nie z kostki, ponieważ byłoby to tańsze rozwiązanie.  

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej przebiegu 

realizacji zadania pn. „Przebudowa mostu w miejscowości Partęczyny”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że planowane wejście na most miało nastąpić po okresie 

wakacyjnym tj. 29.08.2016r. Firma, która wygrała przetarg rozpoczęła prace dopiero 

28.09.2016r. Wyjaśnił, że po dokonaniu prac rozbiórkowych okazało się, iż istniejące 

przyczółki, planowane do wykorzystania, wymagają wzmocnienia i dodatkowego 

fundamentowania. Dodał, że prace o których mowa powyżej nie są objęte umową z 

wykonawcą robót. Dlatego też zachodzi konieczność wykonania robót dodatkowych, których 

koszt wynosi 22 564,41 zł. Ponadto dodał, że wykonanie prac dodatkowych oraz występujące 

obfite deszcze uniemożliwią wykonanie zdania zgodnie z harmonogramem. W związku z 

powyższym zachodzi konieczność przesunięcia terminu realizacji zadania do 17 listopada. 

Zarząd wyraził zgodę na wykonanie robót dodatkowych oraz przesunięcie terminu realizacji 

zadania. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Wniosek pana Kłosowskiego stanowi załącznik nr 6. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Prywatnych Właścicieli Domków Wypoczynkowych Usytuowanych nad Jeziorem 

Wielkie Partęczyny k/Tereszewa w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1248N na 

odcinku Tereszewo – Ciche. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że stan nawierzchni jest bardzo zły. Przebudowa w/w drogi jest 

ujęta w Planie Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych Powiatu Nowomiejskiego. Dodał, że 

realizację zadania przewiduje się na rok 2019, po uzyskaniu wsparcia zewnętrznego z 

dostępnych funduszy pomocowych przeznaczonych na przebudowę dróg powiatowych.  

Pan Buliński dodał, że odbyła się wizja lokalna na tym odcinku i rzeczywiście stan 

nawierzchni jest zły.  

Wniosek stanowi załącznik nr 7. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za III kwartał 2016r. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że kwartalna informacja o wydatkowaniu środków za III 

kwartał jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 2016.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania 

Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila”, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli stanowiący załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki”, któremu zlecono 

realizację zadania publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli stanowiący załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

planowej i finansowej w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli planowej stanowiący załącznik nr 11 oraz 

z kontroli finansowej stanowiący załącznik nr 12. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej w Domu Dziecka w Pacółtowie.  

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli finansowej stanowiący załącznik nr 13. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska - pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

Pani Haska poinformowała, że w powyższej uchwale zostały dokonane zmiany wynikające z 

rozstrzygnięcia nadzorczego wojewody. Ponadto okazało się, iż uchwały w sprawie 

konsultacji powinny być również konsultowane z mieszkańcami oraz z organizacjami 

pozarządowymi. Dodała, że wszystkie uchwały które dotyczą bezpośrednio mieszkańców 

będą musiały być konsultowane zarówno z mieszkańcami jak i z organizacjami 

pozarządowymi. Poinformowała, że jest propozycja żeby konsultacje rozpoczęły się               

21 października 2016r. a zakończyły 25 października 2016r. Ponadto dodała, że 21.10.2016r. 

odbędą się również konsultacje „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
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działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. Zaproponowała, żeby wszystkie 

konsultacje zrobić w tym samym terminie tj. 21.10.2016r. 

Pani Haska poinformowała, że nie jest nigdzie określone ile muszą trwać konsultacje, dlatego 

też proponuje się żeby trwały 7 dni. Dodała, że załącznik do uchwały uzupełniono zapisem 

pod tabelką o brzmieniu: „Podanie powyższych danych osobowych jest dobrowolne a osobie 

przysługuje prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania. Powyższe dane 

osobowe mogą zostać udostępnione jedynie organom upoważnionym na podstawie przepisów 

prawa. Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w powyższej 

ankiecie dla potrzeb niezbędnych do przeprowadzenia konsultacji społecznych w ww. zakresie 

(zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997 roku o Ochronie Danych Osobowych.)”.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,              

K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie określenia sposobu konsultowania  z  organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa 

miejscowego w dziadzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

Pani Haska poinformowała, że o taki sam zapis jak powyżej,  dotyczący danych osobowych 

został uzupełniony załącznik uchwały. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,            

K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 3 związany jest z organizacją zajęć 

rewalidacyjnych dla ucznia I klasy Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. C.K. 

Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym 

zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na 

2017r. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zestawienie, które stanowi załącznik nr 14. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta przekazała informację od pani Sekretarz, że 9 czerwca 2016r. weszła w 

życie ustawa o zasadach kształtowania wynagrodzeń osób kierujących niektórymi spółkami. 

Dodała, że w spółce Szpital Powiatowy powinien być opracowany regulamin wynagradzania, 

zgodnie z którym członkowie Zarządu spółki mieliby przyznane wynagrodzenia. Wyjaśniła, 

że w tym regulaminie muszą być określone stałe składniki wynagrodzenia oraz składniki 

ruchome. Nadmieniła, że regulamin powinien być jak najszybciej opracowany. 

Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą nieruchomości w Czachówkach. Poinformował, że 

ukazała się informacja w mediach, iż gmina Biskupiec jest zainteresowana przejęciem 

budynku w Czachówkach. 

Pan Starosta odpowiedział, że była prowadzona dyskusja na ten temat na Sesji Rady Powiatu. 

Dodał, że Wójt byłby zainteresowany kupnem nieruchomości pod warunkiem, że środki ze 

sprzedaży nieruchomości powiat przeznaczy na inwestycje drogowe w gminie Biskupiec. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


